
Mijnheer de voorzitter, geachte aanwezigen, 

 

Namens de Dorpsraad Wervershoof en de inwoners van Wervershoof wil ik graag het woord tot u 

richten.  

 

Het in de krant moeten lezen, dat zwembad de Zeehoek op koert termijn gaat sluiten was een 

donderslag bij, misschien geen heldere, maar toch licht bewolkte hemel. Hoezo betrokken worden en 

samenwerking? 

Een van de gevolgen hiervan is, dan ons zeer gewaardeerde lid Daphne Franquinet dit de druppel was, 

die de emmer deed overlopen en zij stopt met haar werkzaamheden voor de Dorpsraad, wat een 

aderlating is. Daphne is van het begin betrokken bij de Dorpsraad en wij gaan haar missen. 

De afspraken met burgemeester en wethouders waren korte lijnen naar de ambtenaren, welk jaar een 

gesprek over de Kernvisie, kijken wat er was gerealiseerd en wat wij de komende jaren zouden gaan 

doen. Intussen hebben wij excuses gekregen van de wethouder en deze aanvaard op de voorwaarde, 

dat het beter wordt in de toekomst. En hij is daar op een positieve wijze mee bezig.  

 

En dan de Zeehoek. 

Dat de Zeehoek moet sluiten is geen nieuws, maar wel de termijn waarop. En het allerbelangrijkste is, 

dat er geen perspectief geboden wordt op de bouw van een nieuw zwembad. Het zwalkende beleid, of 

moet ik zeggen geen beleid van deze gemeente heeft er toe geleid, dat we nu in deze situatie zitten 

Wel een zwembad, geen zwembad, wel geld, geen geld en de prijs ging maar omhoog door een 

besluiteloze gemeenteraad. Als er wel eens een besluit werd genomen, werd het later weer 

teruggedraaid. 70.000 bezoekers per jaar gedupeerd. 

 

Maar genoeg over het verleden, wij als Dorpsraad Wervershoof willen positief met U de toekomst in 

en samen met U een plan ontwikkelen, waarbij zwemmen voor jeugd en ouderen in Wervershoof 

mogelijk blijft. Daarvoor moeten wij creatief zijn. En alle mogelijkheden bekijken. Een CO2 vrij en 

energiearm doelgroepenbad op het huidige terrein. Kijk naar andere gemeenten, waar dit wel 

gerealiseerd wordt op dit moment. 

 

Wij kiezen voor het huidige terrein, want het terrein op de Westrand in nog niet aangekocht en om van 

de provincie de Tegel te mogen gebruiken, moet eerst alle opties binnen bebouwde kom worden benut. 

Voordat het zover is, zijn wel al weer 6 jaar verder. 

 

Wij willen, dat er een deel van de opbrengst van de verkoop van grond op de Zeehoek voor 

woningbouw ten goede komt aan een nieuw zwembad. Daar willen wij graag met U over om tafel 

gaan en op korte termijn. Tenslotte staat er ni het collegeprogramma, dat er een doelgroepen zwembad 

in Wervershoof moet komen. Dan moeten wij nu beginnen. En houdt U in gedachten, dat er over 3 

jaar weer verkiezingen zin, wij bewegen ons niet op het politieke vlak, maar zullen zeker niet 

schromen om over drie jaar de inwoners van Medemblik te informeren welke beloften wel en niet zijn 

nagekomen.  

 

Leest U onze Kernvisie nog eens door, die is met veel vrije tijd door vrijwilligers gemaakt in nauwe 

samenwerking met de inwoners van Wervershoof. Kijk naar het grote geheel en laten wij samen 

plannen maken voor een groene, gezonde (ook financieel), sportieve gemeente, waar het fijn wonen en 

leven is. 

Dank U voor Uw Tijd.  


